
PROTOKÓŁ Nr   15 / 2020 
z posiedzenia wspólnego Komisji Rady Gminy Wijewo odbytego  

w dniu  7 maja 2020 r. 

w trybie zdalnym  

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

Członkowie Komisji zgodnie z listą obecności.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1  

oraz 

Wójt Gminy Wijewo – Pan Mieczysław Drożdżyński 

Sekretarz Gminy Wijewo – Aneta Bajon 

Zastępca Skarbnika Gminy Wijewo – Krystyna Piasna-Białas 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie.   

2. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

1/   przystąpienia do uchylenia uchwały nr XII/61/2003  Rady Gminy Wijewo dnia 5 listopada 

      2003 r. w sprawie zmiany miejscowego planu ogólnego zagospodarowana przestrzennego 

      gminy Wijewo (Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2003 r. Nr 203, poz. 4001), 

2/   przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności            

      zwierząt na terenie gminy Wijewo”, 

3/   wyrażenia zgody na zbycie niezabudowanych nieruchomości gruntowych stanowiących           

      własność gminy Wijewo, położonych w miejscowości Brenno, 

4/ zmieniająca Uchwałę nr XLIV/243/2018 z dnia 21 maja 2018r. w sprawie ustalenia           

      szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru           

      godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach  

      i przedszkolach oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć           

      pedagogów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych, 

5/  wykazu kąpielisk organizowanych na terenie Gminy Wijewo w 2020 roku oraz określenia           

      sezonu kąpielowego, 

6/  zmiany Załącznika Nr 1 do Uchwały Nr VIII/55/2019 Rady Gminy Wijewo z dnia  17 czerwca 

      2019 r. w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z kąpieliska gminnego na Plaży Głównej 

      Brenno – Ostrów nad Jeziorem Białym, 

7/   przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2019 dla Gminy Wijewo, 

8/   powołania Skarbnika Gminy Wijewo, 

9/   udzielenia pomocy dla Powiatu Leszczyńskiego, 

10/ zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 

11/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wijewo na lata 2020-2042. 

3. Sprawy bieżące. 

4. Zapytania i wolne wnioski. 

5. Zakończenie. 

 

Ad. pkt 1. 

 

Obrady Komisji Stałych Rady Gminy otworzył Radny Pan Radosław Zamiatała Przewodniczący 

Komisji Budżetowo-Socjalnej. Przywitał obecnych na sali radnych i gości oraz przedstawił 

porządek obrad. 

 

 

 

 

 



Ad. pkt 2. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

 

1/ przystąpienia do uchylenia uchwały nr XII/61/2003  Rady Gminy Wijewo dnia 5 listopada 

     2003 r. w sprawie zmiany miejscowego planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego 

     gminy Wijewo (Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2003 r. Nr 203, poz. 4001), 

 

Mecenas Pan Michał Szczudło przedstawił projekt uchwały i poinformował, że: 

,,Plan zagospodarowania przestrzennego jest niezgodny z przepisami prawa. Znalazło to wyraz  

w orzeczeniu Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego, który z racji tego, że nie był władny 

wyeliminować całkowicie plan z obrotu prawnego uczynił to tylko w konkretniej sprawie, która 

była przedmiotem  rozstrzygnięcia natomiast w uzasadnieniu wskazał, że inkorporacja w 2003 r. 

była nieprawidłowa. W związku z tym każda kolejna indywidualna sprawa rozstrzygana w oparciu 

o ten plan powinna zostać rozstrzygnięta na niekorzyść gminy, w tym znaczeniu, że  plan nie 

obowiązuje. Uchylenie planu ma na celu uporządkowanie sytuacji z funkcjonowaniem planu, który 

został w pierwszej kolejności źle inkorporowany i jest niezgodny z przepisami prawa.’’ 

 

Radna Pani Barbara Górna-Szulc zwróciła się z zapytaniem czy plan zagospodarowania 

przestrzennego dla miejscowości Wijewo i Brenno będzie nadal obowiązywać w momencie 

uchylenia planu z 2003 roku? 

 

Mecenas Pani Marta Wawrzak poinformowała, że: 

,,Uchylany jest tylko i  wyłącznie plan z 2003 r. oraz część planu z 1993 r. który w sposób 

nieprawidłowy został inkorporowany do planu z 2003 r. Plany, które zostały wcielane po 2003 r. 

nie obejmują tej uchwały.  

Plan obarczony jest wieloma formalnymi błędami, których nie jesteśmy w stanie wyeliminować.  

Z kolei, Rada Gminy nie ma mocy prawnej, aby stwierdzić nieważność tej uchwały dlatego też 

jedynym wyjściem jest uchylenie tego planu.’’ 

 

Radny Pan Radosław Zamiatała zwrócił się z zapytaniem czy  na terenie gminy Wijewo nie będzie 

obowiązywał żaden plan jeśli uchylimy plan z 2003 r.? 

 

Mecenas Pan Michał Szczudło poinformował, że plan nie będzie obowiązywał w tej części,  

w której jest uchylany. Dotyczy to planu z 1993 r. i nieprawidłowej inkorporacji części planu  

w 2003 r. Wszystkie zmiany, które były czynione po 2003 r. pozostają w mocy.  

 

Wójt Gminy Wijewo Pan Mieczysław Drożdżyński poinformował, że plan zagospodarowania 

przestrzennego z 2003 r. został wadliwie wprowadzony. W chwili obecnej stan faktyczny jest taki, 

że na terenie gminy obwiązuje plan zagospodarowania dla miejscowości Wijewo i Brenno. 

Kończymy również plan zagospodarowania przestrzennego dla Zaborówca. Obowiązuje również 

plan zagospodarowania na ulicy Zachodniej w Wijewie. Kilka mniejszych planów 

zagospodarowania na terenie Miastka i Zaborówca w pewnej części oraz plany dotyczące terenów 

letniskowych będą obowiązywać. Wyeliminujemy tylko plan główny, który obejmował gminę 

całościowo a nie szczegółowo.  

 

Radny Pan Grzegorz Kowalaszek zwrócił się z zapytaniem czy do części którą uchylamy, toczą się 

jakieś sprawy sądowe? 

 

Wójt Gminy Wijewo Pana Mieczysław Drożdżyński poinformował, że jedna sprawa jest 

zakończona natomiast druga sprawa jest w toku i dotyczy miejscowości Wijewo, gdzie wynikały 

pewne niezgodności.   

 

 



Radny Pan Józef Pukacki zwrócił się z zapytaniem jak długo będzie to trwało i jaki będzie koszt 

opracowania planu? 

 

Wójt Gminy Wijewo Pan Mieczysław Drożdżyński poinformował, że sprawa uchylenia planu nie 

wiąże się z żadnymi kosztami. Nie przewidujemy żadnych kosztów administracyjnych, żadnych 

opłat ani dodatkowych zamówień na jakiekolwiek opracowania. 

 

Do treści projektu uchwały nie wniesiono więcej uwag.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2. 

 

2/ przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności            

    zwierząt na terenie gminy Wijewo”, 

 

Pan Waldemar Skrzypczak – pracownik Urzędu Gminy poinformował, że projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Wijewo należy do zadań własnych gminy, do którego 

obliguje nas ustawa o ochronie zwierząt. Rada Gminy wypełniając powyższy obowiązek określa 

corocznie program opieki nad zwierzętami bezdomnymi. Projekt został opracowany przez Wójta 

Gminy Wijewo i przesłany do zaakceptowania, zaopiniowania właściwemu Powiatowemu 

Lekarzowi Weterynarii w Lesznie oraz dzierżawcom i zarządcom obwodów łowieckich 

działających  na ternie, obszarze gminy Wijewo. Projekt uchwały w raz z załącznikiem został 

pozytywnie zaopiniowany i zaakceptowany przez wspomniane organy.  

Główne cele programu bazują na 3 punktach: 

1. zapewnienie opieki zwierzętom bezdomnym, 

2. zmniejszenie populacji zwierząt bezdomnych, 

3. edukacja w zakresie humanitarnego traktowania zwierząt. 

 

Realizacja powyższych celi to działania związane z zapewnieniem opieki bezdomności zwierząt, 

głównie współpraca ze schroniskiem w Henrykowie. Schronisko dokonuje odłowienia 

bezdomnych zwierząt, zapewnia im opiekę przebywania, opiekę weterynaryjną oraz prowadzi 

akcję adopcyjną zwierząt bezdomnych szukając im nowych właścicieli. Schronisko zapewnia 

również opiekę  lekarsko - weterynaryjną na terenie gminy Wijewo zwierzętom, które uległy 

nieszczęśliwym wypadkom drogowym, dokonuje sterylizacji zwierząt przed adopcją oraz 

podejmuje wszelkie działania w celu zachęcania nauczycieli w szkołach  

i przedszkolach do treści programów w dziedzinie ochrony środowiska, zagadnień związanych  

z humanitarnym traktowaniem zwierząt domowych oraz standardami opieki nad zwierzętami.  

 

Pan Waldemar Skrzypczak przedstawił wysokość środków finansowych przeznaczonych  

na realizację programu, i tak: 

 

Koszty przewidziane na utrzymanie zwierząt w schronisku 13.000,00 zł 

Koszty przewidziane na wykonanie usługi w ramach umowy na usuwanie rannych i padłych 

zwierząt 4.500,00 zł 

Edukacja w zakresie humanitarnego traktowania zwierząt 500,00 zł 

 

Program opieki nad zwierzętami obejmuje również zwierzęta gospodarskie. Gdyby zwierzęta 

gospodarskie wymagały opieki, program wskazuje gospodarstwo rolne na  terenie gminy Wijewo,  

w miejscowości Brenno przy ulicy Leszczyńskiej 52, gdzie w razie potrzeby zwierzęta będą 

przetrzymywane do czasu uregulowania sytuacji prawnej na danym gospodarstwie.  

 

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3. 



 

3/ wyrażenia zgody na zbycie niezabudowanych nieruchomości gruntowych stanowiących           

    własność gminy Wijewo, położonych w miejscowości Brenno 

 

Wójt Gminy Wijewo Pan Mieczysław Drożdżyński poinformował, że pomysł podziału i sprzedaży 

działek w Brennie na ulicy Sportowej nie jest nowy. W poprzedniej kadencji, Radni zgodnie 

stwierdzili, że jest to teren, który można byłoby podzielić i sprzedać. W wyniku podziału powstało 

15 działek, w tym 1 działka to droga i 1 działka, która zostanie przeznaczona na teren użyteczności 

publicznej. Są to działki wielkości od 6 do 9 arów.  

 

Radna Pani Barbara Górna-Szulc zwróciła się z zapytaniem czy jest wstępna wycena działek. 

 

Wójt Gminy Wijewo Pan Mieczysław Drożdżyński poinformował, że na tą chwilę nie miał 

podstaw aby zlecać wycenę działek ze względu na brak podjętej uchwały o zbyciu nieruchomości. 

Jeżeli będzie wola sprzedaży, przekażemy rzeczoznawcy aby taką nieruchomość wycenił. 

Sprzedaż w formie przetargu nieorganicznego. 

 

Rada Pani Maria Rąk zwróciła się z zapytaniem jakie areały są tych działek ? 

 

Wójt Gminy Wijewo Pan Mieczysław Drożdżyński poinformował, że przedział działek jest od 6 

do 9 arów. 

 

Radna Pani Barbara Górna-Szulc poinformowała, że zdaje sobie sprawę z tego, że do wyceny 

działek konieczne jest podjęcie uchwały o sprzedaży. Natomiast zwróciła się z zapytaniem czy 

gmina orientowała się we wstępnej wycenie działek. Za ile możemy sprzedać działkę 6 arową?  

 

Wójt Gminy Wijewo Pan Mieczysław Drożdżyński poinformował, że możemy liczyć na sprzedaż 

działki w przedziale 30.000,00 zł – 40.000,00 zł. Wójt poinformował również o areałach działek, 

które stanowią: 609m2, 740m2, 780m2, 603m2, 620m2 oraz największa działka, która potencjalnie 

przeznaczona będzie na cel użyteczności publicznej licząca 826m2. 

 

Do projektu uchwały nie wniesiono więcej uwag. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4. 

 

4/ zmieniająca Uchwałę nr XLIV/243/2018 z dnia 21 maja 2018r. w sprawie ustalenia           

      szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru           

      godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach  

      i przedszkolach oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć           

      pedagogów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych 

 

Pani Aneta Bajon – Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały i poinformowała, że zmiany  

w szczególności dotyczą kierownika praktycznej nauki zawodu. W obowiązującej uchwale, 

tygodniowa liczba godzin obowiązkowego wymiaru zajęć Kierownika praktycznej nauki zawodu 

wynosi 10 godzin, natomiast w projekcie uchwały zaproponowano zmianę z 10 godzin na 14  

ze względu ma zmniejszającą się liczbą uczniów w Branżowej Szkole w Brennie. 

Jeśli chodzi o stanowisko wicedyrektorów, rozdzielone zostały obowiązkowe liczby wymiaru  

godzin zajęć, i tak od 11-12 oddziałów wynosi 10 godzin, a powyżej 12 oddziałów – 8 godzin. 

Sekretarz Gminy poinformowała również, że uchwała została przekazana do zaopiniowania 

Związkom Zawodowym i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5. 



 

5/ wykazu kąpielisk organizowanych na terenie Gminy Wijewo w 2020 roku oraz określenia           

    sezonu kąpielowego 

 

Pani Aleksandra Wasyliszyn – pracownik Urzędu Gminy poinformowała, że projekt uchwały 

został podany do publicznej wiadomości. Kolejno został wysłany do zaopiniowania Wodom 

Polskim, właścicielowi wód oraz Głównemu  Inspektorowi Ochrony Środowiska w Poznaniu  

i Państwowemu Powiatowemu Inspektorowi Sanitarnemu w Lesznie, gdzie otrzymano pozytywnie 

opinie. Organizatorem kąpieliska jest Gminny Zakład Komunalny w  Wijewie. W projekcie 

uchwały określono miejsce kąpieliska  strzeżonego w miejscowości Brenno Ostrów nad Jeziorem 

Białym- Miałkim. w okresie od 27 czerwca 2020r.  do 31 sierpnia 2020 r. 

 

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6. 

 

6/ zmiany Załącznika Nr 1 do Uchwały Nr VIII/55/2019 Rady Gminy Wijewo z dnia  17 czerwca 

    2019 r. w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z kąpieliska gminnego na Plaży Głównej 

    Brenno – Ostrów nad Jeziorem Białym 

 

Pani Aleksandra Wasyliszyn – pracownik Urzędu Gminy poinformowała, że zmiana dotyczy 

organizatora kąpieliska, którym dotychczas była Gmina Wijewo, a zgodnie z projektem uchwały  

w sprawie wykazu kąpielisk organizowanych na terenie Gminy Wijewo w 2020 roku 

organizatorem jest Gminny Zakład Komunalny w Wijewie. 

 

Pani Aleksandra Wasyliszyn poinformowała również, że w związku z wnioskiem Radnego Pana 

Tomasza Furmańczaka, dodano zapis w §4 ust. 2 o treści: „2. Kąpielisko jest czynne codziennie  

w godzinach od 10.00 do 18.00-w sezonie kąpielowym, o którym mowa w ust. 1 powyżej. W sezonie 

kąpielowym korzystanie z kąpieliska odbywa się pod nadzorem ratowników.” 

 

Z kolei, w § 9, pkt 3) otrzymał nowy zapis o treści: „3) Brak flagi – kąpielisko jest nieczynne, brak 

służb ratowniczych, kąpiel na własną odpowiedzialność.” 

 

Kolejnym wnioskiem Radnego Pana Tomasza Furmańczaka była propozycja zapisu: ,,kąpielisko 

jest nieczynne w porach nocnych’’ natomiast po rozmowie z Mecenasem Panią Martą Wawrzak 

uznałyśmy, że zapis jest bardzo nieprecyzyjny.  

 

Mecenas Pani Marta Wawrzak poinformowała, że zapis jest nieprecyzyjny aczkolwiek jego sens 

wskazuje na uzasadnioną podstawę, ponieważ chodzi tutaj o bezpieczeństwo, zdrowie a nawet 

życie osób, które korzystają z kąpieliska. Należałoby jednak ograniczyć się do sformułowania 

,,pory nocnej’’ bez wskazywania konkretnych godzin. Rozporządzanie Ministra Spraw 

Wewnętrznych z dnia 6 marca 2012 r. w sprawie sposobu oznakowania i zabezpieczania obszarów 

wodnych oraz wzorów znaków zakazu, nakazu oraz znaków informacyjnych i flag określa, że brak 

wywieszonej flagi wskazuje na brak ochrony ratowników. Dodatkowo do regulaminu 

wprowadzony został zapis, że w sytuacji, gdy flaga nie jest wywieszona, nie ma ochrony 

ratowników, a wejście do wody odbywa się na własne ryzyko.  

 

Radny Pan Tomasz Furmańczak odniósł się do wypowiedzi Pani Mecenas i poinformował,  

że zapis ten będzie ochroną dla osób korzystających z kąpieliska i doprowadzi do tego, że część  

z nich zrezygnuje z kąpieli nocą. Z kolei art. 54 kodeksu wykroczeń pozwala policji na podstawie 

uchwały Rady Gminy nałożenie mandatu w przypadku wystąpienia takich sytuacji. Art. 5 ust. 1 

pkt 2 ustawy z dnia 18 sierpnia 2011 r. o bezpieczeństwie osób przebywających na obszarach 

wodnych stanowi, iż: ,, Zarządzający wyznaczonym obszarem wodnym umieszcza, w ogólnie 



dostępnym miejscu, informacje dotyczące ograniczeń w korzystaniu z wyznaczonego obszaru 

wodnego.’’ Na podstawie tych przepisów, Radny Pan Tomasz Furmańczak raz jeszcze poprosił  

o wprowadzenie zapisu do projektu uchwały.  

 

Radna Pani Marta Pietrzykowska zwróciła się z zapytaniem czy istnieje możliwość wprowadzenia 

zapisu: ,,zakaz kąpieli osobom, pod wpływem alkoholu’’ 

 

Radna Pani Barbara Górna-Szulc poinformowała, że Radni muszą mieć na uwadze akcję 

ratowniczą. Osoby, które decydują się na kąpiel w nocy nie mają szans na uratowanie się.  

 

Mecenas Pani Marta Wawrzak poinformowała, że  w §12 regulaminu wprowadzony został zapis, 

który stanowi, że na terenie kąpieliska zabrania się miedzy innymi kąpieli pod wpływem alkoholu, 

narkotyków a także innych środków odurzających. Poinformowała również, że zostanie 

przygotowany projekt uchwały z uwzględnieniem  zapisu zakazu kąpieli w porze nocnej. 

 

Do projektu uchwały nie wniesiono więcej uwag.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7. 

 

7/ przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2019 dla Gminy Wijewo 

 

Pani Ewa Miś - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wijewie przedstawiła 

projekt uchwały i poinformowała, że ocena sporządzana jest corocznie na podstawie art. 16a 

ustawy o pomocy społecznej. Ocena jest analizą lokalnej sytuacji społeczno-demograficznej a dane 

pochodzą z Głównego Urzędu Statystycznego, sprawozdań sporządzanych przez Gminny Ośrodek 

Pomocy Społecznej w Wijewie a także danych pozyskanych od pracowników Urzędu Gminy.  

Na dzień 31 grudnia 2019 r. liczba mieszkańców wynosiła 3830 a więc tendencja jest wzrostowa. 

Stopa bezrobocia utrzymuje się na poziomie 2,9% w powiecie. Gmina Wijewo posiada 

przedszkole, które wg stanu na dzień 31 grudnia 2019 r. liczy 175 miejsc. Na terenie gminy  

są 2 świetlice szkolne, dwa nieoficjalne kluby seniora, 2 mieszkania socjalne i  6 mieszkań  

komunalnych.  Na terenie gminy znajduje się jedna instytucja pomocy społecznej, w której 

utworzonych zostało 5,5 etatu. Wydano 106 decyzji w sprawie świadczeń z pomocy społecznej,  

w tym 37 decyzji dotyczyło pomocy pieniężnej, 69 pomocy niepieniężnej. W 2019 r. najczęściej 

korzystano z pomocy z powodu ubóstwa, niepełnosprawności, bezradności w sprawach 

opiekuńczo-wychowawczych i długotrwałej choroby. Poszerzył się katalog usług świadczonych 

przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej, są to usługi opiekuńcze oraz specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z których korzystały dwie rodziny. W 2019 r. 409 rodzin średnio miesięcznie 

korzystało ze świadczeń wychowawczych, tj. 500+. Kwota poniesiona z wypłaty świadczenia 

wychowawczego wyniosła w 2019 r. 4.389.314,50 zł. Liczba osób pobierających zasiłek rodzinny 

maleje. Wydatki na politykę społeczną w gminie Wijewo wyniosły ogółem 7.130.360,00 zł  

i wzrosły do roku poprzedniego o 789.000,00 zł. Ponad 94% wydatków mieści się w dziale rodzina 

czyli świadczenia 500+, 300+,  świadczenia rodzinne, opiekuńcze, asystent rodziny oraz wydatki 

na rodziny zastępcze. Pozostałe wydatki  w wysokości 5,14% to świadczenia z pomocy społecznej, 

0,8% przeciwdziałanie alkoholizmowi i narkomani 0,15% edukacyjna opieka wychowawcza czyli 

pomoc materialna dla uczniów. Z danych statystycznych można wywnioskować, że sytuacja 

finansowa mieszkańców gminy stale się poprawia, spada zagrożenia ubóstwem i wykluczeniem 

społecznym.  

 

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8. 

 

 

 



8/ powołania Skarbnika Gminy Wijewo 

 

Wójt Gminy Wijewo Pan Mieczysław Drożdżyński przedstawił projekt uchwały i poinformował, 

że wnioskowana o powołanie na stanowisko Skarbnika Gminy Wijewo, Pani Krystyna Piasna-

Białas pracuje w Urzędzie od wielu lat. Jest najbardziej zorientowana w finansach gminy oraz 

nabyła szerokie i niezbędne doświadczenie konieczne do sprawowania funkcji Skarbnika. 

 

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9. 

 

9/ udzielenia pomocy dla Powiatu Leszczyńskiego 

 

Wójt Gminy Wijewo Pan Mieczysław Drożdżyński przedstawił projekt uchwały i poinformował, 

że w Brennie na ulicy Niwka w roku ubiegłym zakończył się pierwszy etap przebudowy chodnika. 

Do gminy Wijewo wpłynął wniosek odnośnie planowanej przez Powiat Leszczyński realizacji 

zadania polegającego na dokończeniu w roku 2020 remontu chodnika w ciągu drogi powiatowej  

nr 3822P w m. Brenno. Powiat zwrócił się z prośbą o udzielenie pomocy finansowej na realizację 

zadania w wysokości 20.000,00 zł.  

Wójt Gminy Wijewo Pan Mieczysław Drożdżyński poinformował, że jest to bardzo ważne zadanie 

dla mieszkańców nie tylko Brenna ale całej gminy aby ten chodnik był wyremontowany.  

Stąd prośba o podjęcie uchwały. 

 

Radny Pan Radosław Zamiatała zwrócił się z zapytaniem w jakich kosztach partycypuje powiat 

oraz jaką odległość chodnika możemy wyremontować za taką kwotę? 

 

Wójt Gminy Wijewo Pan Mieczysław Drożdżyński poinformował, że gmina ponosi koszty  

w wysokości 20.000,00 zł natomiast powiat pokrywa resztę kwoty. Chodnik zostanie wykonany  

do ulicy Sportowej, chcieliśmy go przedłużyć do Państwa Apolinarskich, natomiast w takim 

przypadku należałoby rozważyć budowę kanalizacji deszczowej.  

 

Do projektu uchwały nie wniesiono więcej uwag.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10. 

 

10/ zmian w budżecie gminy na 2020 rok 

 

Krystyna Piasna-Białas – Zastępca Skarbnika Gminy przedstawiła projekt uchwały  

i poinformowała, że w dziale 756, rozdziale 75621 Udziały gmin w podatkach stanowiących 

dochód budżetu państwa, w § 0010 umniejszono plan o kwotę 928,00 zł.  W dziale 758, rozdziale 

75801 Część oświatowa subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego, w § 2920 

umniejszono plan subwencji o kwotę 27 126,00 zł. Zmiany do budżetu wprowadzono na podstawie 

pisma Ministra Finansów Nr ST3.4750.1.2020 (załącznik),  w którym przekazano informację  

o wynikających z ustawy budżetowej na rok 2020 rocznych kwotach poszczególnych części 

subwencji ogólnej oraz o planowanych na rok 2020 udziałach we wpływach z podatku 

dochodowego od osób fizycznych. W dziale 801 rozdziale 80195 Pozostała działalność, w § 2057 

wprowadzono plan w kwocie 59 509,00 zł. Środki wprowadzono do budżetu na podstawie 

podpisanej umowy Nr 983/2020  o powierzeniu grantu w ramach Programu Operacyjnego Polska 

Cyfrowa na lata 2014-2020 na realizację zadania pn. Zdalna Szkoła – wsparcie Ogólnopolskiej 

Sieci Edukacyjnej w systemie kształcenia zdalnego z przeznaczeniem na zakup komputerów  dla 

uczniów trzech szkół W dziale 600,rozdziale 60014  Drogi publiczne powiatowe, w § 2710 

wprowadzono wydatki w kwocie 20 000,00 zł w formie dotacji zostanie udzielona  pomoc 

finansowa dla Powiatu Leszczyńskiego na realizację  zadania w zakresie remontu chodnika wzdłuż 

drogi powiatowej Nr 3822P. W dziale 750, rozdziale 75023 Urzędy Gmin, w § 4010 zmniejszono 



wydatki o kwotę  928,00 zł, w § 4210 zwiększono wydatki o kwotę 185,65 zł i w § 4360 

zmniejszono wydatki o kwotę 0,40 zł. Powyższe zmiany wynikają z bieżących potrzeb jednostki. 

Zwiększono wydatki na zakupy wynikające z podziału wolnych środków, zmniejszono wydatki na 

wynagrodzenia w Urzędzie Gminy z tyt. umniejszonych udziałów w podatku dochodowym  

od osób fizycznych oraz umniejszono wydatki o kwotę 0,40 w celu dofinansowania wydatku  

w rozdziale 80195,4360. W dziale 754 rozdziale 75412 Ochotnicze straże pożarne, w § 4270 

zmniejszono plan wydatków o kwotę 3 300,00 zł, w § 4300 zmniejszono plan wydatków o kwotę 

4 000,00 zł, w § 4400 zmniejszono plan wydatków o kwotę 7 700,00  i w § 6230 wprowadzono 

plan wydatków w kwocie 15 000,00 zł. Środki w rozdziale 75412 umniejszono po wnikliwej 

analizie wykonanych wydatków w I kwartale br.  i przeniesiono na paragraf 6230 w celu 

dofinansowania zakupu i montażu bram w OSP Brenno tj. realizacja w części wniosku OSP 

Brenno z dnia 8.04.2020 r. W dziale 801, rozdziale 80104  Przedszkola, w § 3027 zwiększono 

wydatki o kwotę 284,48 zł, w § 3029 zwiększono wydatki o kwotę 651,86 zł, w § 4017 

zwiększono wydatki o kwotę 36 128,17 zł, w § 4019 zwiększono wydatki o kwotę 2 099,88 zł,  

w § 4117 zwiększono wydatki o kwotę 6 325,15 zł, w § 4119 zwiększono wydatki o kwotę 470,53 

zł, w § 4127 zwiększono wydatki o kwotę 892,53 zł, w § 4129 zwiększono wydatki o kwotę 68,36 

zł, w § 4217 zwiększono wydatki  o kwotę 1 480,32 zł., w § 4439 zwiększono wydatki o kwotę 

570,00 zł i w § 4707 zwiększono wydatki o kwotę 3 630,00 zł – zmiana w realizowanym projekcie 

pn. „zwiększenie dostępności do dobrej jakości edukacji przedszkolnej w Gminie Wijewo”.  

Na zwiększenie wydatków wpłynęło przyjęcie do budżetu  środków niewykorzystanych w roku 

budżetowym 2019 w wyniku rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy i dotacji 

na realizację  projektu pn. „Zwiększenie dostępności do dobrej jakości edukacji przedszkolnej  

w Gminie Wijewo”  w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 

2014-2020 Europejskiego Funduszu Społecznego. W rozdziale 80195 Pozostała działalność,  

w § 4247 wprowadzono kwotę w wysokości 55 475,00 zł, w § 4360 wprowadzono kwotę  

w wysokości 0,40 zł i w § 4367 wprowadzono kwotę w wysokości 4 034,00 zł. 

Środki wprowadzono w celu sfinansowania  zakupu  komputerów przenośnych (laptopów) dla 

uczniów trzech szkół w gminie Wijewo oraz opłaty z tyt. dostępu do Internetu mobilnego w celu 

zapewnienia kształcenia uczniów w okresie nieczynnych szkól z powodu pandemii koronawirusa 

„COVID-19”. W dziale 921, rozdziale 92109 Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby,  

w § 4010 zwiększono wydatki o kwotę 400,00 zł , w § 4110 zwiększono wydatki o kwotę 40,00 zł.  

przeznaczono  na opłacenie umowy z tyt. wynagrodzenia i składek ZUS pracownika. W dziale 926 

rozdziale 92601 Obiekty sportowe, w § 4010 zmniejszono wydatki o kwotę 400,00 zł ,  

w § 4110 zmniejszono wydatki o kwotę 40,00 zł przeznaczono  na opłacenie umowy z tyt. 

wynagrodzenia i składek ZUS pracownika  z rozdziału 92109. W dziale 801, rozdziale 80104 

Przedszkola, w § 3020 zmniejszono plan o kwotę 936,34 zł, w § 4010 zmniejszono plan o kwotę 

3 016,27 zł, w § 4040 umniejszono plan o kwotę 7 722,00 zł, w § 4110 zmniejszono plan o kwotę 

675,87 zł, w § 4120 zmniejszono plan o kwotę 98,20 zł, w § 4270 zmniejszono plan o kwotę 

897,00 zł i w § 4430 zmniejszono plan o kwotę 399,00 zł. 

Dokonano umniejszenia  wydatków w jednostce  z tyt. sfinansowania grupy nauczycieli w ramach 

realizacji projektu pn. „Zwiększenie dostępności do dobrej jakości edukacji przedszkolnej  

w Gminie Wijewo”  który prowadzi Urząd Gminy Wijewo  

Zmiany mają na  celu dostosowanie  planu do istniejących potrzeb. 

Zmiany w wydatkach nastąpiły także w związku z umniejszeniem części subwencji oświatowej  

W dziale 801 rozdziale 80101 Szkoły podstawowe, w § 4040 umniejszono wydatki o kwotę 

9 240,00 zł, w § 4270 zmniejszono wydatki o kwotę 908,00 zł, w § 4430 zmniejszono wydatki  

o kwotę 970,00 zł, w rozdziale 80150  Realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej 

organizacji nauki i metod pracy dla dzieci młodzieży w szkołach podstawowych, w § 4430 

zmniejszono wydatki o kwotę 300,00 zł. 

Zmiany w wydatkach nastąpiły w związku z umniejszeniem części subwencji oświatowej 

w roku 2020.  

W dziale 801 rozdziale 80101 Szkoły podstawowe, w § 4040 umniejszono wydatki o kwotę  



1 132,00 zł, w § 4270 zmniejszono wydatki o kwotę 897,00 zł, w § 4430 zmniejszono wydatki  

o kwotę  4 329,00 zł, w rozdziale 80110 Gimnazja, w § 4110 zmniejszono wydatki o kwotę 16,00 

zł, w § 4120 zmniejszono wydatki  o kwotę 105,00 zł, w rozdziale 80117 Branżowe Szkoły I i II 

stopnia, w § 4040 umniejszono wydatki o kwotę 147,00 zł, w rozdziale 80130 Szkoły zawodowe , 

w § 4110 zmniejszono wydatki o kwotę 3,00 zł, w § 4120 zmniejszono wydatki  o kwotę 11,00 zł, 

w rozdziale 80150  Realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki  

i metod pracy dla dzieci młodzieży w szkołach podstawowych, w § 4430 zmniejszono o kwotę 

50,00 zł. 

Zmiany w wydatkach nastąpiły w związku z umniejszeniem części subwencji oświatowej 

w roku 2020. 

W dziale 852 rozdziale 85219 Pomoc społeczna, w § 4010 umniejszono wydatki o kwotę 

20.000,00 .  

Środki można było umniejszyć  z tyt. otrzymanej wcześniej dotacji na zadania w dziale 855, 

rozdziale 85501 Świadczenia wychowawcze. 
 

W uchwale dokonano również korekty załącznika nr 6 „ Plan przychodów”  w sposób jak przedstawia 

załącznik nr 5 do niniejszej uchwały. Na korektę przychodów wpłynęło przyjęcie do budżetu  

środków niewykorzystanych w roku budżetowym 2019 w wyniku rozliczenia środków 

określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy na realizację  projektu pn. „Zwiększenie dostępności do 

dobrej jakości edukacji przedszkolnej w Gminie Wijewo”  w ramach Wielkopolskiego 

Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014-2020 Europejskiego Funduszu Społecznego. 

 

Radny Pan Radosław Zamiatała poinformował, że OSP Brenno wnioskowało o dofinansowanie  

do zakupu i montażu bramy w kwocie 22.000,00 zł natomiast zaplanowano na ten cel 15.000,00 zł. 

Czy przeznaczona kwota wystarczy na zakup bramy? 

 

Wójt Gminy Wijewo Pan Mieczysław Drożdżyński poinformował, że dotacja pokrywa tylko część 

modernizacji. OSP Brenno przewiduje wymianę obojga drzwi a więc dofinansowanie stanowi 

niecałe 50% całkowitego kosztu. Maksymalnie możemy przeznaczyć 15.000,00 zł. 

 

Do projektu uchwały nie wniesiono więcej uwag.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11. 

 

11/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wijewo na lata 2020-2042 

 

Krystyna Piasna-Białas – Zastępca Skarbnika Gminy przedstawiła projekt uchwały  

i poinformowała, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej główną zmianą jest zmiana  

w  załączniku nr 2 przedsięwzięcia, gdzie zdjęto 150.000,00 zł z kanalizacji w Potrzebowie 

przeznaczając środki na wydatki określone w załączniku inwestycyjnym, czyli w załączniku nr 4.  

W trakcie, od poprzedniej Sesji, Wójt Gminy przeznaczył 150.000,00 zł na przebudowę sieci 

wodociągowej w miejscowości Wijewo. Jest to związane z przeprowadzanym remontem ulicy  

25 maja i W. Witosa.  

 

Wójt Gminy Wijewo Pan Mieczysław Drożdżyńki poinformował, że cena od ostatniej kalkulacji 

wymiany wodociągu na ulicy 25 maja i W. Witosa znacznie się zmieniła. Ostatni kosztorys opierał 

się na ponad 400.000,00 zł netto. Gmina wystąpiła z wniosek do Zarządu Dróg Wojewódzkich  

o dofinansowanie, niestety otrzymaliśmy negatywną odpowiedź ze względu na to, że zadanie 

należy do zadań własnych gminy. Wspólnie z firmą Colas oraz Związkiem Wodociągów  

i Kanalizacji we Wschowie sfinansujemy to zadanie. Związek przeznacza 200.000,00 zł netto, 

gmina Wijewo przeznacza 120.000,00 zł netto natomiast pozostałymi kosztami obciążona jest 

firma Colas.  



Radny Pan Edward Nyczko zwrócił się z zapytaniem jakie są plany odnośnie przetargu i budowy 

kanalizacji w Potrzebowie? 

 

Wójt Gminy Wijewo Pan Mieczysław Drożdżyński poinformował, że przetarg został 

unieważniony, ponieważ przekroczył ponad 70% naszych planów na tą inwestycję. 

Przygotowujemy się do kolejnego przetargu, a jednocześnie zawnioskowaliśmy do Marszałka 

Województwa Wielkopolskiego o przedłużenie terminu realizacji tej inwestycji i taką zgodę 

otrzymaliśmy do listopada 2021 r. Sprawa wymiany wodociągów w Wijewie jest sprawą 

priorytetową. Jest to jedyny możliwy moment kiedy można wykonać kompleksowo na całym 

odcinku nowy wodociąg. Na kolejnej Sesji zostanie przedstawiony projekt uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, dlatego że w danej chwili wykonujemy projekcje 

finansową. Kolejny przetarg na kanalizację będziemy mogli ogłosić po przyjęciu zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej.  

 

Do projektu uchwały nie wniesiono więcej uwag.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12. 

 

Ad. pkt. 3. Sprawy bieżące. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Maria Rąk przedstawiła zebranym treść pism, które wpłynęły 

do biura rady. 

 

1/ pismo Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Lesznie dot. dofinansowania zakupu 

    przyczepy do zaopatrzenia wodnego 

  

Wójt Gminy Wijewo Pan Mieczysław Drożdżyński poinformował, że na wspólnym spotkaniu 

wójtów, burmistrzów i prezydentów podjęli decyzję o wsparciu Państwowej Straży Pożarnej przez 

wszystkie gminy. Większość gmin zadeklarowała pomoc finansową w wysokości 7.000,00 zł 

natomiast gmina Wijewo przeznaczy na ten cel 3.000,00 zł. 

 

2/ wniosek dot. podjęcia działań w kierunku ustanowienia dróg zgodnie z załącznikiem nr 3  

     do uchwały z dnia 29 maja 2014 r. w sprawie zatwierdzenia planu zagospodarowania 

     przestrzennego Gminy Wijewo dla obszaru położonego w zachodnie części wsi Wijewo. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Wijewo Pani Maria Rąk odczytała odpowiedź Wójta wskazując,  

iż wnioskowany został poinformowany o konieczności doprecyzowania wniosku poprzez 

wskazanie numeru działki i wstępnego projektu podziału nieruchomości. Po uzyskaniu dokładnych 

danych, wniosek będzie mógł zostać poddany analizie. Przewodnicząca poinformowała również,  

że wnioskowany złożył wniosek o podział. 

 

3/ oświadczenie Rady Miejskiej Gminy Rawicz w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego  

     planowanych zmian przez Zarząd Komunalnego Związku Gmin Regionu Leszczyńskiego  

     w sprawie podniesienia opłat za odbiór odpadów komunalnych. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Wijewo Pani Maria Rąk odczytała treść oświadczenia, które stanowi 

załącznik  nr 13 do protokołu. 

 

4/ wniosek o umorzenie/zwolnienie z podatku od środków transportu  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Wijewo Pani Maria Rąk odczytała treść trzech wniosków  

o umorzenie/zwolnienie z podatku od środków transportu 

 



Wójt Gminy Wijewo Pan Mieczysław Drożdżyński poinformował, że Rada Gminy 14 listopada 

2019 r. podjęła uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych  i w tej uchwale obniżyliśmy stawki maksymalne. Rada Gminy nie ma uprawnień 

do podjęcia uchwały w sprawie umorzenia zaległości podatkowych w podatku od środków 

transportowych. Podatnicy znajdujący się w trudnej sytuacji finansowej  mogą korzystać  

na indywidualny wniosek z ulg w spłacie zobowiązań podatkowych. Zgodnie  z art. 67b ustawy  

z 29 sierpnia 1997r. Ordynacja podatkowa, Wójt może odroczyć termin płatności podatku lub 

rozłożyć zapłatę podatku na raty, odroczyć lub rozłożyć na raty zapłatę zaległości podatkowej wraz 

z odsetkami za zwłokę lub odsetki od nieuregulowanych w terminie zaliczek na podatek lub 

umorzyć w całości lub w części zaległości podatkowe, odsetki za zwłokę lub opłatę prolongacyjną. 

Wójt poinformował również, że gdy dany środek transportowy nie jest wykorzystywany z uwagi 

np. na brak zleceń, podatnik podatku od środków transportowych może czasowo wycofać pojazd  

z ruchu. Wówczas obowiązek podatkowy wygasa z końcem miesiąca, w którym wydana została 

decyzja organu rejestrującego o czasowym wycofaniu pojazdu z ruchu, co jest równoznaczne  

z brakiem naliczenia podatku za okres czasowego wycofania pojazdu z ruchu. 

   

Ad. pkt. 4. Zapytania i wolne wnioski. 

 

Radna Pani Barbara Górna-Szulc zgłosiła, że podobnie jak w zeszłym roku pojawił się problem  

z parkowaniem, biwakowaniem na plażach na Ostrowie. 

 

Radna Pani Barbara Górna-Szulc zwróciła się z zapytaniem czy Komunalny Związek Gmin 

Regionu Leszczyńskiego poruszył temat  przedsiębiorców w sprawie opłat za odpady. 

 

Wójt Gminy Wijewo Pan Mieczysław Drożdżyński poinformował, że był przeciwny podwyżkom, 

które były zaproponowane przez Zarząd. Poinformował również, że podobnie jak gmina Rawicz 

uważa, że ceny za odpady są stanowczo za wysokie. Stawka pozostaje bez zmian dla 

mieszkańców, którzy mają możliwość kompostowania odpadów natomiast przedsiębiorcy 

zawierają indywidualne umowy z firmami, dlatego Komunalny Związek Gmin Regionu 

Leszczyńskiego nie ma możliwości ingerencji w wysokość pobieranych opłat. 

 

Radny Pan Edward Nyczko zgłosił drogi do równania w miejscowości Potrzebowo:  

ul. Kargowska, droga do młyna, Przybyszów oraz droga do hydroforu.  

 

Radny Pan Edward Nyczko zwrócił się z zapytaniem czy gmina jest w posiadaniu informacji dot. 

konkursu Pięknieje Wielkopolska Wieś, czy w dobie epidemii sołtysi mają zgłosić się  

po kwitariusze do gminy w celu pobierania podatku oraz czy wymagana jest zmiana statutów 

sołectw w sprawie zebrań wiejskich, które nie odbyły się z powodu epidemii. 

 

Wójt Gminy Wijewo Pan Mieczysław Drożdżyński poinformował, że równanie dróg zostanie 

wykonane w przeciągu dwóch tygodni. Odnośnie konkursu Pięknieje Wielkopolska Wieś nie 

otrzymaliśmy jeszcze żadnej informacji. Wójt poinformował również, że w sprawie poboru 

podatków decyzję pozostawia sołtysom oraz, że obecna sytuacja nie wymaga obowiązku zmiany 

statutów sołectw.  

 

Wójt Gminy Wijewo Pan Mieczysław Drożdżyński poinformował, że z Przychodnią Lekarską 

,,SANATIO’’ została podpisana umowa w zakresie niepobierania czynszu w zamian za wykonanie 

remontu. Na wniosek radnego wystosowaliśmy pismo do Zarząd Dróg Powiatowych dot. 

zapadających się studzienek kanalizacji deszczowej  na drodze powiatowej nr 4756P  

w miejscowości Brenno. Zarząd Dróg Powiatowych zajął się tą sprawą i wystosował pismo  

do wykonawcy tej drogi aby w ramach gwarancji to wykonali. Również na wniosek radnego 

wystosowaliśmy pismo do Powiatu Leszczyńskiego w sprawie wykonania oznakowania 



poziomego – przejścia dla pieszych na wysokości ulicy Podgórnej w Brennie. Powiat wyraził 

zgodę na wykonanie przejścia w tym miejscu.  

 

Wójt poinformował również, że w lutym Pan Jan Apolinarski złożył wypowiedzenie  

a jednocześnie wniosek o odwołanie ze stanowiska Zastępcy Wójta Gminy Wijewo. W związku  

z tą sytuacją z dniem 1 marca stanowisko Sekretarza Gminy objęła Pani Aneta Bajon. Wójt 

poinformował również że został przeprowadzony nabór na stanowisko Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Wijewie, który wygrała Pani Ewa Miś. Kolejno Wójt 

poinformował, że zostanie wykonana przebudowa sieci wodociągowej na ul. 25 Maja i ulicy  

W. Witosa w Wijewie oraz o zakupie 25 laptopów  ramach programu Zdalna Szkoła, które zostały 

przekazane szkołom i przedszkolu. Radni zostali poinformowani również o złożeniu przez gminę 

wniosku o dofinansowanie na przebudowę drogi na ulicy Okrężnej w Brenie w ramach Funduszu 

Dróg Samorządowych. Wójt oznajmił, że gmina pozyska dofinansowanie w wysokości 50%,  

a więc 296.000,00 zł zobowiązana jest pokryć ze środków własnych. Wójt poinformował również , 

że spotkał się z Dyrektorem Samorządowego Przedszkola w Wijewie i Sekretarzem Gminy w celu 

podjęcia decyzji o otwarciu bądź pozostawienia w dalszym ciągu zamkniętego przedszkola. 

Ostatecznie zadecydowano, że do dnia 24 maja Przedszkole w Wijewie będzie zamknięte. Decyzja 

podyktowana jest przede wszystkim troską o  zdrowie i bezpieczeństwo dzieci oraz  pracowników 

placówki. Kolejno, Wójt poinformował, że zakupiono 2000 szt. maseczek dla mieszkańców gminy, 

ale również swój potencjał wykorzystały Panie z Koła Gospodyń Wiejskich w Potrzebowie oraz 

pracownicy Gminnego Ośrodka Kultury w Wijewie za co Wójt serdecznie podziękował. Wójt 

poinformował, że wydał Zarządzenie w sprawie dostarczania leków do domu dla seniorów  

z orzeczeniem oraz o przeznaczeniu 25.000,00 zł na bieżące potrzeby Wojewódzkiego Szpitala  

w Lesznie. 

 

Radny Pan Tomasz Furmańczak poinformował, że na Ostrowie zamontowano 6 tabliczek  

o zakazie parkowania.  

 

Radna Pani Danuta Leśna zwróciła się z zapytaniem czy gmina przystąpiła do projektu w zakresie 

otrzymania dofinansowania na usuwanie folii rolniczych i innych odpadów pochodzących  

z działalności rolniczej. 

 

Wójt Gminy Wijewo Pan Mieczysław Drożdżyński poinformował, że gmina przystąpiła  

do projektu  w zakresie otrzymania dofinansowania na usuwanie folii rolniczych i innych odpadów 

pochodzących z działalności rolniczej. Odbiór folii rolniczych wiąże się z kosztami w wysokości 

1.000,00 – 1.100,00 zł, z kolei dofinansowanie do każdej tony wynosi 500 zł. Gmina nie może 

pokryć reszty kwoty więc wystosowano pisma do rolników z zapytaniem czy są zainteresowani  

i dopłacą brakującą część pieniędzy.  

 

Ad. pkt. 5. Zakończenie. 

 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że porządek posiedzenia został wyczerpany.  

Podziękował za obecność, aktywny udział w posiedzeniu i zakończył obrady. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

            /-/ Radosław Zamiatała 

 
 
Protokołowała: 

Paulina Zając                                                                                      


